
Skolebestyrelsesmøde

d. 19. maj 2021 kl. 17.00-19-00

Tid: Beskrivelse:

I: Information

D: Drøftelse

B: Beslutning

H: Høring

Deltagere:

Karina Olling, Anna Marie Mols, Lotte Toftebjerg, Mie Hvelplund Ask, Anja
Lolk Morsin,Rasmus Foged, Olga Lozova, Hanne Lützen-Laursen

Kaspar Væver, Lotte Quist, Jakob Preuthun, Astrid Jeppesen

Tobias Olling

Anders Juul

Fraværende:
Mie er med til 18.15

Online. https://meet.google.com/tia-pmve-hkf?authuser=0

1. Godkendels
e af referat
fra sidste
møde

Referatet er godkendt

2. Orientering
fra:

a. Formanden
b. Ledelsen
c. Elevrådet

a. Emner fra formanden
Kort opdatering (ingen opdatering fra formanden)

b. Emner fra ledelsen
i. Corona - restriktioner, udfordringer og skemaer Noter:

Jakob forklarer lidt om hvorledes der har været behov for at

https://meet.google.com/tia-pmve-hkf?authuser=0


d. Andre rette til og at kommunikationen i pressen har været
anderledes, end den virkelighed vi skal passe os ind i. bla.
0. til 4. klasse, hvor eleverne har samme underviser hele
dagen, og hvor det er anderledes for klasserne derover.
(Pga. skoledagene er kortere, for Skolebusserne kører
senest kl 14). Restriktionerne giver ligeledes udfordringer
på lejrskoler og karaktergivning, da det fx. er svært at give
årskarakter når man ikke har haft eleven. Det koster en del
tid at udføre test på skolen, og til registrering alene bruges
der 10 timer ugentligt..

ii. Udviklingsplan - Indhold, punkter og status på
arbejdsgruppe/møde omkring ordblinde arbejdet på
Lindved Skole. (Udviklingsplanen startes nu, Udkast til
udviklingsplanen kommer til bestyrelsen inden næste
møde, og vi giver feedback på næste møde)

iii. Ansatte opsigelser - samtaler. (Opsigelsen kom pga. bedre
tilbud. Generelt er der lidt udmattelse ved lærerne men
også ved eleverne. Man mener det nok skal gå, men de
mange tilpasninger er udfordrende, for alle parter)

iv. Status ny viceskoleleder og 2 ekstra stillinger -
rundvisninger og samtaler (Der er spændende emner, og et
positivt outlook) De andre stillinger er der ikke mange
ansøgere til.

c. Emner fra Elevrådet.
i. ESU. der har ikke været nogle emner oppe pga Corona.

ESU Dagen bliver ikke til noget. Elevrådet gav op, da
ledelsen blev nødt til at skyde deres ideer ned pga.
Corona... Automaten, er i gang igen og der er oplæring af
andre til at drifte når Tobias stopper.

d. Andre med orientering.

3. Introduktion
nye
medlemmer
af
bestyrelsen

● Rasmus
● Olga
● Hanne

:



4. Årshjul ● Lad os få lavet et årshjul til næste år / møderække.

○ Punkter
○ Lotte Toftebjerg
○ Til årshjul - plan for kommende 7. klasser, overgang,

fællesarrangementer fra skolens side og fra os.

○ Mie Askjær Midtgaard

○ Årshjul: kontaktforældre - besøg af skolebestyrelse til

første forældremøde (har vi tidligere talt om)

○ Format

○ Hvem gør det?

5. Næste møde - punkter

6. Evt. Undervisningens organisering PRINCIP. Er næsten i hus. Den skal omkring
TR og AMR og ledelsen.

Elevplaner: Princip… Undervisningsministeriet er i gang
Niveau for elevplaner. Forventningsafstemning mlm. ledelse, lærere,
bestyrelse og forældre... realistisk
Hvordan ser forældrene det!
Keep it simple. Det er guld værd for forældre, at kunne se niveau.
Standard sætninger kunne være en måde. Mie og Rasmus skal have
denne opgave, for de brænder for det ;-) kan vi høre i dag.
Ping forældrene, når planerne er opdateret.
Giv input til forældrene hvorledes det kommer til at fungere, og hvad
der kan forventes. Således at der er forventningsafstemning….
Lotte og Kaspar.


